
 
 

 
 

Αθήνα, 8 Απριλίου 2025 
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Εθνικής Άμυνας 

Θέμα: «Επιχειρούμενη παραπλάνηση μέσω του "νέου" μισθολογίου 

των στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων» 

              

Παρά τις κυβερνητικές εξαγγελίες περί αυξήσεων στο πλαίσιο ενός «νέου 

μισθολογίου» για τα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, το περιεχόμενο των 

ανακοινώσεων αλλά και η αναλυτική απάντηση της ΠΟΕΣ αποκαλύπτουν μια 

διαφορετική και βαθιά ανησυχητική πραγματικότητα. Όπως επισημαίνεται, οι 

υποτιθέμενες αυξήσεις είναι αποτέλεσμα μαζικών εκκαθαρίσεων και εσωτερικής 

ανακατανομής των υπαρχόντων πόρων, χωρίς καμία δημοσιονομική πρόβλεψη 

για πραγματική ενίσχυση του προσωπικού. 

Επιπλέον, προκύπτουν σοβαρές ενδείξεις για: 

 την κατάργηση της χρονοωρίμανσης και τη μετατροπή της σε επίδομα, 

 τον αποκλεισμό κατηγοριών στελεχών από την παρουσίαση 

παραδειγμάτων, 

 την υποβάθμιση της σταδιοδρομικής εξέλιξης για ΕΠΟΠ και 

Υπαξιωματικούς, 

 τη μεθόδευση μείωσης των εφάπαξ, συντάξεων και μερισμάτων μέσω 

επερχόμενων αλλαγών στα Μετοχικά Ταμεία, 

 καθώς και τη σαφή διακριτή μεταχείριση των Σωμάτων Ασφαλείας έναντι 

των στελεχών των ΕΔ. 

Η απόπειρα μεταμφίεσης ενός απολύτως περιοριστικού και υφεσιακού 

μισθολογίου σε «κίνητρο παραμονής» στις Ένοπλες Δυνάμεις όχι μόνο συνιστά 

προσβολή για τα στελέχη, αλλά και απειλεί ευθέως την επιχειρησιακή επάρκεια 

και το ηθικό του προσωπικού. Αναμένουμε σαφείς στα παρακάτω ερωτήματα. 

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

 

1. Επιβεβαιώνετε ότι οι αυξήσεις που εξαγγείλατε δεν επιφέρουν καμία πρόσθετη 

δημοσιονομική επιβάρυνση για τον προϋπολογισμό του ΥΠΕΘΑ; 

 

2. Επιβεβαιώνετε την πρόθεση μετατροπής της χρονοωρίμανσης σε επίδομα, 

διαχωρισμένο από το μισθολόγιο, και την παράλληλη αναστολή της βαθμολογικής 

εξέλιξης; 
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3. Γιατί δεν παρουσιάστηκαν παραδείγματα για Αξιωματικούς εξ ΑΣΣΥ, στελέχη ΕΜΘ 

και ΕΠΟΠ, οι οποίοι εκπροσωπούν το μεγαλύτερο μέρος των ΕΔ; 

 

4. Πώς διασφαλίζετε την ισότιμη μεταχείριση έναντι των Σωμάτων Ασφαλείας, όταν 

αυτά απολαμβάνουν υπερωριακή αποζημίωση, αναγνώριση νυχτερινής εργασίας και 

υψηλότερες αποζημιώσεις αποσπάσεων; 

 

5. Επιβεβαιώνετε την πρόθεση διαχωρισμού των ΜΤ των ΕΔ από τα ΣΑ, καθώς και την 

αποχώρηση των Λιμενικών και Αστυνομικών από τα ΜΤΝ και ΜΤΣ αντίστοιχα; 
 

 
 

 
 

Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
 

Γεώργιος Μανούσος 

Β2 Δυτικού Τομέα Αθηνών 
 

 




